
 
 
 
 
Vuosikokouksen 2018 jälkeiset tunnelmat 
 
 
KAV ry:n sääntömääräinen vuosikokous pidettiin 24. maaliskuuta Helsingissä.  
Edustus oli hieman pienempi kuin viime vuonna. Siitä huolimatta pidimme varsin mukavan ja keskus-
telu oli runsasta.  
Hallitusjäseniin ei tullut muutoksia.  
Puheenjohtajana jatkan minä, tästä luottamuksesta suuret kiitokset teille kaikille. 
Aloitteita ei tähän kokoukseen tullut. Viime vuosikokouksen aloite ns. eläkeläisaloite yli 68 vuotiaille 
alkoi ihan kiitettävästi toimimaan. Tällä hetkellä tässä eläkeläisrekisterissä on jäseniä 8 kappaletta. 
Kiitos kaikille vuosikokoukseen osallistujille. Jatketaan saman malliin. 
 
 
Hallitus on kokoontunut edelleen virtuaalisesti sekä tarvittaessa livenä. Pyrkimys on lisätä virtuaalista 
kokoustamista. Jos teillä on jotain asioita mitä haluatte hallituksen käsittelevän, ottakaa yhteyttä halli-
tusjäseniin. 
 
 
RuKAVillan käyttöaste on edelleen hyvällä tasolla. Keväällä 2018 uusitaan koko mökin katto. Tähän 
remonttiin on varattu rahat talousarviossa 2018. 
Muutoin RuKAVillassa kaikki on hyvin. Siitä kiitos teille kaikille käyttäjille. Pidetään yhdessä hyvä huoli 
omasta, hienosta mökistä. 
 
 
Tänä vuonna ei ole tarkoitus järjestää jäsenille mitään isompaa tapahtumaa. Mutta mieluusti otamme 
vastaan teidän ehdotuksia miten voisimme jäseniä virkistää tai tukea.  
Joten rohkeasti yhteyttä asian tiimoilta hallituksen jäseniin. 
 
 
KAV ry:llä on nyt omat Facebook sivut. Sivut löytyvät esim. hausta hakusanoilla: kartta-alan virkailijat 
kav ry. 
Käykääpä kurkkaamassa ja kommentoimassa. 
 
 
 
 
Toivon kaikille jäsenille oikein rauhallista ja rentouttavaa pääsiäistä. 
 

Puheenjohtaja Leena Korhonen 
 
 
 


